

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	NUNC PRO TUNC ASSIGNMENT
EFFECTIVE DATE:	07/22/2004
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
Pharma Pass II LLC	07/22/2004
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	KUDCO IRELAND LIMITED
Street Address:	Shannon Industrial Estate
City:	SHANNON COUNTY CLARE
State/Country:	IRELAND
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	6159499
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(704)943-3302
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	303 810 8038
Email:	EPAS@hirschsimpson.com
Correspondent Name:	CABINET HIRSCH
Address Line 1:	58, avenue Marceau
Address Line 2:	Marc Roger HIRSCH
Address Line 4:	75008 PARIS, FRANCE
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	13994 US
NAME OF SUBMITTER:	/Marc Roger Hirsch/
Total Attachments: 2 source=ASSIGNMENT DOC#page1.tif source=ASSIGNMENT DOC#page2.tif	

CH \$40.00 6159499

501169608

PATENT
REEL: 024342 FRAME: 0798

ACTE CONFIRMATIF DE CESSION

CONFIRMATORY DEED OF ASSIGNMENT

ENTRE LES SOUSSIGNES

BETWEEN THE UNDERSIGNED

Pharma Pass II LLC
A california limited liability company/
Société organisée selon les lois de l'état de Californie
Suite I-108, 15375 Barranca Parkway
Irvine, CA 92618
U.S.A

appelé le cédant
d'une part,
ET

called the assignor
on the one part,
AND

KUdCo Ireland Limited
Shannon Industrial Estate
Shannon County Clare
Ireland

appelé le cessionnaire,
d'autre part,

called the assignee,
on the other part,

ATTENDU QUE

WHEREAS

. le cédant est titulaire et seul propriétaire du droit de propriété industrielle suivant:

. the assignor is titular and sole proprietor of the following industrial property right:

Brevet aux USA/US patent
Serial No. 09/043,663 (US 6,159,499) filed on 23.09.1996

Le cédant déclare que les annuités de ce droit de propriété industrielle ont été régulièrement payées à ce jour.

The assignor declares that the annual fees for this industrial property right have been regularly paid up to this date.

Par acte du 22 juillet 2004, dûment signé par le cédant et le cessionnaire, le cédant a cédé au cessionnaire la propriété pleine et entière du droit de propriété industrielle ci-dessus mentionné, pour une contrepartie valable et à titre onéreux.

By virtue of an assignment dated July 22, 2004 duly executed by the assignor and the assignee, the assignor assigned for good and valuable consideration the above-mentioned patent to the assignee.

Le cédant confirme avoir cédé au cessionnaire qui accepte, la propriété pleine et entière du droit de propriété industrielle ci-dessus mentionné.

The assignor confirms to have assigned to the assignee, who accepts, all his ownership rights in this patent.

Le cédant subroge le cessionnaire dans tous les droits et actions qui y sont attachés, y compris le droit d'agir à l'encontre de contrefaçons commises préalablement à la présente cession.

The assignor assigns onto the assignee the above-mentioned industrial property rights and subrogates the assignee in all the rights and remedies related thereto, including the right to sue for infringements committed prior to this assignment.

Le cessionnaire s'engage à procéder à ses frais à l'inscription de la présente cession au Registre National des Brevets.

The assignee undertakes to proceed at his own costs with recording of this assignment on the National Register of Patents.

Tout pouvoir est donné au porteur d'un original de la présente convention pour remplir toutes les formalités nécessaires en vue de lui donner son plein effet et pour représenter le cessionnaire auprès de l'Office des Brevets en vue de la délivrance de ce droit de propriété industrielle.

All power is given to the bearer of an original copy of this agreement to complete all necessary formalities in order to render it fully effective and to represent the assignee at the Patent Office in view of the grant of this industrial property right.

La présente cession ayant été rédigée à la fois en langue française et en langue anglaise, les deux textes feront également foi.

This assignment being drawn up both in the French language and the English language, both texts shall be held equally authentic.

Assignor: **Pharma Pass II LLC**

Assignee: **KUdCo Ireland Limited**

Name: **PAWAN SETH**
Title: **Managing Member**
Signature:

Name:
Title:
Signature:

Pawan Seth

Name:
Title:

Name: **KEN MC CAULEY**
Title: **DIRECTOR**

Signature: _____

Signature: *Ken Mc Cauley*

Done at: **Durham, CA**
This: **2 Nov., 2009**

Done at: **Shannon, Ireland,**
This: **12th February 2010.**